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Abstract (en)
In the non-stressed state, the seal (7) has the cross-section of a small "h" which can be pushed with its two legs (11 and 17) onto a rib (3). Mounted
on the end of the shorter leg (17) is a tab (19) which engages under the end of the other leg (11) and is connected in an articulated manner with the
leg (17). The sealing tab (15) on the leg (11) is of s-shaped design and suitable for application in a sealing manner against the door leaf (2) over a
substantial area. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Dichtung (7) weist in spannungsfreiem Zustand den Querschnitt eines kleinen "h" auf, das mit seinen beiden Schenkeln (11 und 17) auf
eine Rippe (3) aufsteckbar ist. Am Ende des kürzeren Schenkels (17) ist ein Lappen (19) angebracht, der das Ende des andern Schenkels (11)
untergreift und gelenkartig mit dem Schenkel (17) verbunden ist. Der Dichtungslappen (15) am Schenkel (11) ist s-förmig ausgebildet und geeignet,
sich in einem weiten Bereich dicht an das Türblatt (2) anzulegen.
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